



Distribution Sekretariatet klubbstugan, webb.	Möte <b>Styrelsemöte</b> Sammanträdesplats Torpet	Protokoll nr. 2-2024 Datum och tid 240408 kl.18.30
NÄRVARANDE Ordförande, Kaisa Kousku, sekreterare Carolin Westermark, Susanne Gunnarsson, Per Olsson, Amanda Strandberg.	MEDDELAT FÖRHINDER Helena Hägglund, Rebecka Johansson FRÄNVARANDE	

### § 1 Mötets öppnande

Ordförande hälsar välkommen och öppnar mötet.

### § 2 Val av en justerare

Till justerare väljs Per Olsson

### § 3 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkännes (se bilaga 1)

### § 4 Föregående protokoll

Föregående protokoll 8–23 uppläses av sekreteraren och läggs till handlingarna.

### § 5 Ekonomi

Företagskonto	55 779 kr
Swish	29 147 kr
Placeringskonto	202 316 kr

- Kassören kommer att städa upp lite bland kontona bland annat nyckelskuldkontot, tjänstehundsbidragen, vägföreningen.

### § 6 Inkomna skrivelser

- Privata träningsgrupp har inkommit med ett mejl om att de vill ha en punkt på medlemsmötet. Så som tidigare att vi inte kommer att lägga ut information om privata träningsgrupper på den officiella hemsidan.
- Inkommit mejl från Mellannorrlandsdistriktet med fråga angående önskemål som kommit till distriktet gällande att våra aktiva ungdomar ska ha möjlighet att vara med på ungdomsaktiviteter utan att behöva lösa medlemskap i arrangerande klubb. Styrelsen stödjer detta förslag.
- SBK Mellannorrland har skickat ut erbjudande om utbildning till SBK instruktör steg 2. Hade varit bra om någon av våra instruktörer hade velat gå kursen då den vänder sig delvis mot "problemhundar". Styrelsen kollar intresse hos de behöriga instruktörerna.
- Exteriörbeskrivning i samband med utställningen (datum), de önskar hjälp med att öppna upp och stänga anmälan för exteriörbeskrivningen. Vi i styrelsen kollar vidare på detta.
- Inkommit fråga från agility gällande möblering i klubbstugan (flytt av bord och stolar) vid pre-agility kurs, om det går bra att de låter möblerna stå åt sidan även när de inte är här. De har koll på datum för medlemsmöte och kommer att ställa tillbaka möblerna innan mötet samt till valkursen.



### §7 Övrigt från verksamheterna

- Datum för öppna träningar på tisdagar, preliminär start 7/5 (detta kan ändras beroende på hur marken är).  
Förslag på att sätta en specifik tid för fika vid klubbkvällen för att få mer gemenskap.  
Verksamheterna fortsätter att ansvara för fika vid klubbkvällarna.
- Det ska finnas en domarlista för tävlingarna, denna lista har inte inkommit till styrelsen. Listan behövs för att kunna lägga ut PM för kommande tävlingar.
- Tävlings säsongen är uppdelad i två delar, vilket betyder att Styrelsemedlem har varit i kontakt med ansvarig på distriktet och kollat hur det ligger till gällande våra tävlingar. Då tävlings säsongen nu är uppdelad i två delar så behöver vi ansöka om tävlingarna till hösten igen.
- Då vi inte har någon ansvarig för söktävlingen som är planerad till hösten och ingen så kan vi inte genomföra tävlingen.
- Spårtävlingen i juli ska ansökas om där har vi har en som kan vara ansvarig för tävlingen.
- Apellklass spår, sök och rapport, förslag på att flytta dessa till 9/6 samt slå ihop dessa tävlingar. Styrelsen godkänner denna ändring.
- Höstens två lydnadsklasstävlingar ansöks om, gällande startklass och klass 1.
- Inköp av pokaler ordnas av en medlem. Samma medlem har även tagit på sig att ta hand om tävlingsmaterial.
- Styrelsemedlem kontaktar klubbmedlem angående bruk av tävlingsmark.
- Två medlemmar har tackat ja till att vara tävlingssekreterare vid våra tävlingar i vår. Gällande planerade utbildning för tävlingssekreterare så har det pausats i samband med strulet som pågår just nu på SBK-tävling.
- Möte kommer att genomföras för intresserade funktionärer för bruks- och lydnadstävlingarna. En inbjudan kommer att skickas ut för detta möte via hemsidan och Facebook.
- Nycklar: Uppdatering av listan över vilka som har nycklar kommer att genomföras framöver.

### § 8 Övriga frågor

- Ordförande medverkade på årsmöte för distriktet. En klubb i distriktet hade en föreläsning hur de har utvecklat sin förening genom att till exempel genomföra olika event, både med och utan hund. Tankar kring hur vi skulle kunna öka engagemanget på vår klubb.  
Förslag på att dra ihop en eventgrupp, detta tas upp på medlemsmöte.

### § 9 Mötets avslut

Mötet avslutas kl. 20.45

Ordförande: Kaisa Kuosku

Sekreterare: Carolin Westermark

Justeras: Per Olsson

